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اظهارات تند قلعه نویی در نشست خبری امروز
سرمربی تیم فوتبال ذوبآهن اصفهان گفت: اتفاقات در جامحذفی اشتباهات داوری نبود و ظلم بود و به واسطه همین ظلم جام
حذفی را از دست دادیم و استنباط آقایان این بود که سال گذشته ذوبآهن تیم اخلاق شده است و من هم طرف آقایان هستم.

به گزارش گروه رسانه های دیگر آنا امیر قلعهنویی در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل استقلال خوزستان اظهار
کرد: از آقای اصفهانیان عزیز یک سوال دارم پیش از اینکه به سراغ بازی فردا برویم؛ او از افراد مخلص در فوتبال است و

سوالی که از ایشان دارم اینکه چه کسی پاسخگو ظلم به تیم ذوبآهن است.

وی افزود: اتفاقات در جامحذفی اشتباهات داوری نبود و ظلم بود و به واسطه همین ظلم جام حذفی را از دست دادیم و
استنباط آقایان این بود که سال گذشته ذوبآهن تیم اخلاق شده است؛ طرف آنها هم قلعهنویی است که اگر این رفتار

را انجام دهند، افرادی که ضد قلعهنویی هستند کار خود را انجام میدهند.

سرمربی تیم فوتبال ذوبآهن اصفهان ادامه داد: در حالی که هواداران و سرمربی تیم در حال سکته و ناراحتی بودند، داور
مسابقه خندان از زمین خارج میشود؛ ما به دنبال حق هستیم و از ما که گذشت اما امیدوارم در آینده این اتفاقات رخ

ندهد.

وی عنوان کرد: پیش از این نیز از این اتفاقات وجود داشت اما در بازی با سپاهان و فجر واقعا به ما ظلم شد و اگر
مشکلشان من هستند بگویند که من بروم تا به این تیم ضربه نخورد و اگر نیست چرا رسیدگی نمیشود.

قلعهنویی ادامه داد: هرکسی چراغ قرمز را رد کند جرم کرده است اما به آقای فغانی پاداش دادند و منتظر پاداش به حاج
ملک هم هستیم تا حق و عدالت رعایت شود؛ چون ذوبآهن تیم اخلاقمدار است یا با طرفداران خاص، نباید به آن ظلم

شود.

وی تأکید کرد: امیدواریم رسیدگی شود اما مطمئن هستم که نمیشود چون طرفشان من هستم؛ از آقای اصفهانیان
مطمئن هستم و امیدوارم هرچه زودتر رسیدگی شود و معتقدم به ما ظلم شده است.

سرمربی تیم فوتبال ذوبآهن بیان کرد: برنامهای که من راجبش صحبت میکنم از روی صورت بازیکن ما رد شدهاند اما
نشان نمیدهند و یک صحنه دیگر را بزرگ میکند؛ نه داور سوت میزند و نه آن برنامه نشان میدهد.



وی مطرح کرد: رجبزاده و وحید محمدزاده را نداریم؛ طبق قانونی که آقایان درست کردهاند و از آنجایی که خودشان
فوتبال بازی نکردهاند این قوانین را میسازند، بازیکن برزیلی ما نمیتواند بازی کند؛ برزیل چند لیگ دارد و با جابجا
کردن بازیکن در لیگهای خود جریان مالی ایجاد میکنند و این بازیکن تیم ما را دوست دارد و چند هفته است که

نمیتواند بازی کند اما دوست دارد اینجا بماند.

قلعهنویی ادامه داد: اگر طرف حساب من نبودم این بازیکن سه هفته بازی میکرد؛ نامه از کمیته تعیین وضعیت سه روز
جلوتر و قبل از آن که به باشگاه ذوبآهن بیاید، به همان برنامه رفته است.

وی درباره بازی فردا خاطر نشان کرد: استقلال خوزستان تیمی است تفکر سرمربیاش فوتبال بازی کردن است و بازی
سختی داریم و بعد از ظلمی که به تیم ما شد و بخشیاش هم مربوط به خودمان بود و از موقعیتهایمان استفاده نکردیم،
مصمم به پیروزی هستیم و امیدواریم با 3 امتیازی که میگیریم هم ظلم جام حذفی را فراموش کنیم و هم لیگ را خوب

شروع کنیم.

سرمربی تیم فوتبال ذوبآهن اصفهان در ادامه گفت: آقایان میدادند که آن برنامه حمایتشان میکند؛ خیلی از
قسمتهای مهم را نگفتند اما دست روی ماجرای دیگه میگذارند و اگر این ظلمها به هر تیم دیگری شده بود، 10 دقیقه

وقت در آن برنامه داشت.

وی در باره بازیکن برزیلی جدید این تیم، مطرح کرد: نه این بازیکن بلکه هیچ بازیکنی هنوز برای امسال هیچ مبلغی
دریافت نکرده است.

قلعهنویی افزود: این برنامه بسیار با نفوذ است و مدیران ما چون از میزهایشان میترسند مجبور هستند به این برنامه باج
دهند و کار به جایی رسیده است که مجری این برنامه خود یک ابزار شده است اما بدانید که یک روزی هم کوپن این

فرد هم به اتمام میرسد.

وی تصریح کرد: دو بازی که ما جلو بودیم، دو گل بد خوردیم؛ رشید قبل از بازی صنعت نفت و به دلیل اینکه بعد از سه
سال به اردوی تیم ملی دعوت نشده بود، آمادگی نداشت اما به بچهها این را یاد دادهایم که بعد از به ثمر رسیدن گل

تلاش کنند برای گلهای بعدی.

سرمربی تیم فوتبال ذوباهن اصفهان عنوان کرد: با توجه به شرایطی که در لیگ داشتهایم نتایج در لیگ بد نیست و در
جام حذفی نیز واقعا ظلم رخ داد و انشاالله سپاهان هم تلاش میکند که به روزهای خوبش برسد.



وی ادامه داد: بازیکنان مصدوم ما درحال بازگشت هستند و بازیکنان درحال آمادگی و وفق با تفکرات من هستند و
بازیکن خارجی هم برسد تیم ما کامل میشود؛ اما نباید فراموش کرد در همان هفته اول قاسم حدادیفر و حسینی را از

دست دادیم و تا حسینی به شرایط ایدهآل برسد زمان میبرد.

قلعهنویی درباره احتمال حضور این تیم در جام باشگاههای آسیا به جای استقلال تهران و نفت تهران، گفت: انشااللهکه
هم استقلال و هم نفت در آسیا حضور پیدا کنند، چون آنها تلاش کردند و حق این تیمهاست اما تجربه من ثابت کرده
است بازی در آسیا سادهتر است و بازیکنان انگیزه بسیار بالاتری دارند و امکانات خوب آسیا در کیفیت بازیکنان ما تاثیر

میگذارد. 15 سال است که فریاد میزنم زمین خوب نداریم.

سرمربی تیم فوتبال ذوبآهن اصفهان گفت: به برانکو تبریک میگویم و این پرسپولیس نماینده ایران است و همان طور
که نتایج خوب تیم ملی مردم را خوشحال کرد، نتایج پرسپولیس هم مردم را خوشحال کرد.

وی در پایان اظهار کرد: مهدی رجبزاده به بازی فردا نمیرسد اما ربیع عطایا و علی حمام چند روزی است که به
تمرینات اضافه شدهاند.
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